
Zienswijze Bebouwing Put van Peet 

Komende woensdag 13 mei 2020 zal de commissie de startnotitie over de Put van Peet bespreken. 

Mede namens een groot deel van de bewoners die uitkijken op het landelijke weidegebied maak ik 

bezwaar tegen de ingeslagen weg. 

Tijdens de bewuste kennismakingsavond gaf een ruime meerderheid aan dat ze geen bebouwing van 

dit gebied wil, dit wordt zelfs vermeld in het raadsstuk. Een tactiek om dan te vragen ‘wat nu als we 

toch….’ geeft geen instemming met de plannen.  

U wekt op deze manier in elk geval de indruk, dat het niet gaat om de instemming van de 

betrokkenen. U wilt blijkbaar het belang van de projectontwikkelaar behartigen, u hecht 

ogenschijnlijk geen waarde aan de belangen van de direct omwonenden, en bovendien, uw eigen 

uitgangspunten. 

Deze waren toch ‘Er breekt met dit akkoord een nieuwe ambitieuze periode aan van investeringen en 
bouw in Haarlem die daadwerkelijk bijdragen aan de verduurzaming van de stad, de kwaliteit van 
de openbare ruimte en het groen.’ 
In het Coalitieprogramma zelf staat bij Wonen en ruimtelijke ordening  
… We bouwen niet in de groene gebieden rondom de bestaande stad.  
 

Er wordt hier gewerkt aan de aanleg van een ‘Mini-Bos’ om Haarlem meer groen te geven en tegelijk 

zou het bestaande groen verdwijnen? Een onverenigbare tegenstrijdigheid. 

Kortom handel naar eigen uitgangspunten en behartig belangen van Haarlemmers, niet 

projectontwikkelaars of andere commerciële partijen.  

Laat het groen groen blijven.  

Mede namens Bewoners Solidarnoscstraat  

 


